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 Ik hoop dat iedereen wat heeft kunnen genieten van het mooie weer gedu-

rende Hemelvaart en Pinksteren. Ikzelf heb genoten van een weekje vakantie aan 
de Nederlandse kust. Wat is Nederland toch prachtig en wat kan ik genieten van 
het wisselende landschap, de tulpen, de duinen, de zee. En wat moet je het toch 

koesteren als je het vermogen hebt om van deze kleine dingen te genieten. Daar 
hoef je niets bijzonders of moeilijks voor te doen. Gewoon jezelf openstellen! 

 Voor de winst gedurende de verkiezingen hebben we wel wat moeten doen. 
Een aantal personen hebben hier heel hard aan getrokken… de CDA-raadsleden 
van de afgelopen 4 jaar hebben zich goed gekweten van hun taak, de program-

macommissie heeft een goed programma geschreven en 
de campagnecommissie heeft het CDA in de verkiezings-

strijd goed kunnen laten zien. We realiseren ons terdege 
dat we ook het tij mee hadden… de locatiekeuze van de 

scholen was een hot item tijdens de verkiezingen en is 
nu een van de speerpunten van de nieuwe coalitie.  
Een coalitie samen met DSV en de VVD. Een mooi sa-

menwerkingsverband. 
Een college waaraan we mijns inziens 2 heel capabele 

wethouders hebben geleverd. Robert Tesselaar vertelt 
verderop in deze nieuwsbrief wat meer over zichzelf. In 
de volgende nieuwsbrieven zullen onze 5 CDA raadsleden en wethouder Bram 

Beemster zich introduceren en aangeven waar zij de komende jaren naar zullen 
streven en zich hard voor maken. Een aantal van hen zijn voldoende bekend om-

dat zij al ruime ervaring hebben. Twee raadsleden zijn “nieuw” in het vak maar 
onder begeleiding van de “oude rotten” zullen deze “rookies” hun weg in het ge-
meentelijke landschap weten te vinden.  

Nu wordt nog hard gewerkt aan het vaststellen van het raadsprogramma maar 
ook daar heb ik alle vertrouwen in. 

Succes! 
 Met de gemeenteraadsverkiezingen eigenlijk net achter ons wordt op provin-
ciaal niveau alweer gekeken naar de verkiezingen van volgend jaar: voor de Pro-

vinciale Staten, Waterschappen, Europees Parlement en Eerste Kamer. Als lokale 
afdeling kunnen wij kandidaten voordragen voor de Provinciale Staten en Water-

schappen. Sluitingstermijn hiervoor is 11 juni. Kent u iemand waarvan u zegt: Dat 
is een goede kandidaat! Of vindt u uzelf een goede kandidaat voor een van beide 
organen, laat het ons weten zodat wij kunnen kijken of wij u voor kunnen dragen. 

Verdere informatie kunt u vinden op:  
www.cda.nl/noord-holland/verkiezingen-2019 

Niet alleen voor de Provinciale Staten en de Waterschappen worden kandidaten 
gezocht. Binnen ons bestuur hebben Ina en Agaath laten weten in principe te wil-
len stoppen met hun bestuurstaken. Dus als u denkt… ik wil actiever betrokken 

zijn/worden, dan nodig ik u van harte uit om ons dat te laten weten en eens aan 
te sluiten bij onze bestuursvergaderingen. 

 Nieuwsbrief mei 2018 

Van de voorzitter, 

http://www.cda.nl/noord-holland/verkiezingen-2019


 

 

Voor de kalender… 9 oktober organiseren we de jaarlijkse ledenvergadering! 
Voor nu wens ik u een fijne zomer in goede gezondheid. 

 
Marja Leek, voorzitter bestuur  

 
 
 

 
Beste leden, donateurs en vrijwilligers/belangstellenden, 

 
Het CDA is de grootste partij van Opmeer. 1758 stemmen werden er 
op onze partij uitgebracht (32,4%) 

Bedankt voor uw stem. Ook bedank ik de 30 vrijwilligers die 
de verkiezingsfolders hebben rondgebracht. 

Als grootste partij in de gemeente Opmeer nam het CDA het 
initiatief tot de vorming van een nieuw college. Na verschei-

dene gesprekken over de partijstandpunten met alle politieke 
partijen werd er een coalitie van 3 partijen gevormd: CDA, 
DSV en VVD.  

Uniek voor het CDA van Opmeer is het feit dat wij met 2 
wethouders in het college zitting nemen. 

De fractie van het CDA wordt gevormd door Nico Bosch 
(comm. BZ), Richard op ’t Veld (voorzitter comm. Ruimte), 
Laus Visser (comm. Samenlevingszaken), Jos Blank (comm. 

Ruimte), Rick van der Gulik (het jongste raadslid) gaat de komende maanden “het 
vak” leren en is plaatsvervangend lid van de comm. Ruimte. 

Deze week worden de opmerkingen van Gemeentebelangen en de PvdA over het 
concept-coalitieakkoord besproken. Daarna wordt het coalitieakkoord aangeboden 
aan de ambtenaren en de dorpsraden. Het streven van het CDA is om in juli het 

raadsprogramma voor de komende 4 jaar op hoofdlijnen aan de raad aan te bie-
den. 

Als fractie zullen we ons best doen de belangen van de inwoners zo goed mogelijk 
te behartigen. Daarbij hebben wij uw steun/advies ook nodig. U bent altijd wel-
kom bij de fractievergaderingen op maandagavond. 

Ook kunt u mij bereiken via het nieuwe mailadres: 
nbosch.gemeenteraadopmeer@gmail.com 

tel. 0643100838 
Nico Bosch, fractievoorzitter 
 

 
 

 
Mijn eerste weken als wethouder 
In de eerste week zijn we als wethouders begonnen met het verde-

len van de portefeuilles. Ik ben erg tevreden met de portefeuilles die 
mij zijn toebedeeld: jeugdzorg, maatschappelijke ondersteuning, 

passend onderwijs, welzijnsbeleid, werk-inkomen en participatie, ouderenbeleid, 
gezondheidsbeleid, sport, cultuur en monumentenzorg, scholing en vorming en 

Fractievoorzitter Nico Bosch aan het woord 

Wethouder Robert Tesselaar aan het woord 

mailto:nbosch.gemeenteraadopmeer@gmail.com


burgerparticipatie en 1e verantwoordelijke voor het Integraal kindcentrum (w.o. 

huisvesting basisonderwijs). Daarnaast ben ik contactwethouder voor De Gouwe, 
Hoogwoud en De Weere. 

Vanaf dat moment begint er een lange reeks aan kennismakingsgesprekken en 
het inlezen van de dossiers die op dit moment spelen.  
Maar omdat er ook dossiers zijn, die direct aandacht vragen, gaat dat ook wel erg 

snel en moet je al snel vergaderingen in de regio bijwonen waarin al enkele be-
langrijke punten op de agenda staan. Maar goed, dat alles maakt ook dat de in-

werkperiode zeer afwisselend en uitdagend is. 
Tenslotte was het ook heel bijzonder om zo kort na mijn benoeming de burge-
meester te mogen vervangen. In mijn rol als locoburgemeester heb ik al de nodi-

ge leuke momenten mogen meemaken, met als uitschieter het met koets en paar-
den ophalen van Nico van Langen, om hem koninklijk te onderscheiden in de orde 

van Oranje-Nassau. 
 
Robert Tesselaar 

 
 

 
 

Marja Leek, voorzitter  
Ina Vlaar-Keuning, secretaris 
Agaath Hakvoort-Koopman, penningmeester 

Lou Schilder, bestuurslid 
Nico de Jong, bestuurslid 

 
E-mail: cdaopmeer@quicknet.nl  
 

U kunt ook op onze website veel informatie vinden: 
https://www.cda.nl/noord-holland/opmeer/ 

 
In de volgende nieuwsbrief hopen we u verder te informeren over de stand van 
zaken mbt de locatie van de nieuwe scholen en de fietstunnel onder de A.C. de 

Graafweg. 
 

 
 

CDA bestuur Opmeer 
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